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Indkaldelse og dagsorden til skolebestyrelsen på Kildevældsskolen 19.2.2020 

Kl. 17.00-19.15 

Vi er i personalerummet og der er sandwich og vand/kaffe 

 

Vejl. tid Emne Ansv
ar-
lig  

Baggrund/ 
forudsætninger/forbere
delse/ bilag 

Ønsket 
resultat 
(Orientering? 
Information? 
Godkendelse? 
Drøftelse?) 

Referat/beslutninger taget 

 
17.00-
17.05 
 

1. Formalia.  
Processtyrer: Trine 
Ordstyrer: Erik 
Godkendelse af referat fra 
14.1.2020 
Godkendelse af dagsordenen 
 
Velkommen til ny 
personalerepræsentant 

   Dagsorden er godkendt  
Referat blev godkendt. 
 
Dagsorden og referat gøres synlig under Teams så 
alle personaler kan se det 
 
Der tilføjes opfølgning på byggesagen som pkt til 
dagsordenen i dag 
 
Mette blev budt velkommen og gav en kort 
præsentation af sig selv. 
 

 
17.05-
17.35 
 
 

Regnskab 2019 og budget 2020 
 

 Anne fremlægger 
Regnskabet og 
Budgettet til 
godkendelse 

Til 
godkendelse 
 
Bilag 
eftersendes, 
da de i 
skrivende 

Jakob fremlagde kommende års regnskab. 
Vi går ud af 2019 med et minus på 1.172.000 kr. 
Det skyldes primært manglende indtægt fra stjålne 
computere, bevilliger på mindre beløb end først 
antaget. 
En ekstra regning på 500.000 kr. 
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stund ikke er 
helt færdige. 

Der var spørgsmål ift. om det stigende sygefravær 
p.g.a bl.a. Et presset arbejdsmiljø kunne give 
mulighed for en ekstrabevilling til kompensation 
økonomisk. Der kunne nedsætte vores minus. Der 
var opfordring til at spørge Morten Østergaard om 
dette var en mulighed. 
 
Der var spørgsmål til skolens sygefraværspolitik. 
Skolen ar vedtaget en ny sygefraværspolitik og der 
er fokus på både de syge og de raske. Ligesom der 
afholdes sygefraværssamtaler. 
 
Kunne man kigge på at bruge ældresagen som 
frivillig arbejdskraft. 
Skolen vil ligeledes kigge på vikarbudgettet ift. 
hvordan vi kan reducere beløbet til brug for vikarer 
i budgetåret. 
 
Budgettet blev godkendt. 
 
 

 
 Opfølgning på byggesagen    Der er kommet svar fra Jesper Christensen. 

Der var spørgsmål til status på byggesagen og 
opfordring til at man fulgte op på mødet med 
sagerne fra BYK. Den lovede deadline er 
overskredet. 
 
Der er statusmøde på byggesagen 24. februar. Der 
ønskes status og information. Her vil deltage en 
repræsentant fra SB. 
 
Skolebestyrelsen ønsker at skrive et brev til Morten 
Østergaard og Kasper (ByK) med ønske om svar på 
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hvad sker der nu i byggesagen, som opfølgning på 
mødet i januar. 
 

17.35-
17.50 

Opfølgning på igangværende 
sager/opgaver/arbejdsgrupper: 
 
 
Storkontaktforældremøde: 
 

 

 Skal vi holde mødet, så 
kræver det 
arbejdskapacitet fra 
skolebestyrelsen. Hvem 
har tid og overskud til at 
lægge en indsats? Er vi 
enige om vigtigheden af 
at holde mødet? 

Beslutning 
 

Den nye dato nærmer sig. Der var spørgsmål til om 
SB havde ressourcer nok. 
 
Der var input til indhold/tema til 
storkontaktforældremøderne, f.eks. den gode 
skole/hjem samtale 
Der skal samles trådene fra sidste 
storkontaktforældremøde. 
 
Der var forslag til at rykke datoen igen.  
Vi skruer ned på tidsrum f.eks. fra 17-19 og 
forplejning. Det vigtigste er indholdet. 
Hvis vi vil prioritere dette skal der være en 
arbejdsgruppe: Birgitte, Louise og Trine har meldt 
sig. 
Birgitte skriver ud til resten af SB og håber på at 
andre vil være med til at arrangere denne aften. 
 
Punktet er på næste skolebestyrelsesmøde 

      

 
17.50-
18.00 
 
 
 
 
 
 
 

 
Arbejdsgruppe vedr. mobilpolitik 

 

 
 
 
 
 

Status   
Der har været afholdt første arbejdsgruppemøde 
med deltagelse af elevrepræsentanter, forældre og 
ledelse. 
Elevernes input hørtes 
Næste møde er d. 25. feb. 
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18.00-
18.30 

 

Opfølgning på skolens planer for 
implementering af 
undervisningsprincipper og tilsynet på 
princippet skal sættes ind i årshjulet.  
 

 

 Tilbagemelding fra 
afdelingerne v/lærerne 
og ledelsen. 
Beslutning om årshjul 

Beslutning 
vedr. årshjul 

Principperne har været i lærergruppen. 
Der arbejdes med principperne i elevgruppen. 
Indskoling: lærerne er i gang med at arbejde med 
principperne  
 
Mellemtrin: har fagdage hvor principperne er i spil i 
elevarbejdet 
 
Udskolingen: Arbejder med eleverne ift. 
principperne og inddrager eleverne ift. hvordan de 
ser de enkelte principper. 
 
Der føres tilsyn fra SB. Det blev besluttet at gøre 
det i januar 2021 
 

18.30-
18.40 

 

Status på arbejdsgruppe vedr. 
handleplan for 
undervisningsmiljøvurdering.  

 

 Status   
Arbejdsgruppen er i gang. Der er næste møde d. 
26. februar. Her er der konkrete handleplaner. 
Kravet er til det fysiske og æstetiske miljø. Som 
skole har vi derudover medtaget psykisk uvm miljø. 
 
Rapporten ligger på AULA/Kildevældsskolens 
hjemmeside. 
 

18.40-
18.45 

Status på spørgeskemaundersøgelse i 
udskolingen.  
 

 

 Status   
Vi er i gang.  
Vi vil rigtig gene lave en god spørgeramme evt. 
fokusgruppeinterview. 
Vi er inspireret af mellemtrinprojektets 
fremgangsmåde. 
 

18.45-
19.05 

Princip for forældrebetaling udover 
gældende regler for lejrskoler (75 kr. pr. 
døgn)  
Hvordan ser vi på klassekasse og 

  Drøftelse Punktet udskydes til næste gang 
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kan vi kræve betaling for div. udflugter 
eller arrangementer i skoletiden og i så 
fald på hvilke betingelser. 
 
 

19.05-
19.15 

EVT og afrunding 
Flytning af N og H 

   Flytningen er gået godt. Det vil være hårdt i en 
periode for eleverne. 
Børnene er mødt op for første gang i dag. 
Lærerne melder tilbage at det er et godt sted med 
lyse og gode forhold. 
 

Punkter 
til marts 
 

Tilbagemelding på vikarspørgsmålet 
Timefordelingsplan 
Forskudt valg 
Storkontaktforældremøde – indhold og 
dato 

 

    

 

 


